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Referat af Medicintilskudsnævnets møde nr. 558 
 

Tid og sted: 
Mødet blev afholdt virtuelt, mandag den 24-03-2025 
 

I mødet deltog: 
Nævnsmedlemmer: 
Palle Mark Christensen (formand) 
Janne Unkerskov 
Kristian Karstoft (Danske Regioner) 
Lone Baandrup 
Michael Røder 
Nina Bjarnason 
Søren Boesgaard 
Allan Flyvbjerg (patient- og forbrugerrepræsentant) 
 
Sekretariat: 
Annika Singh 
Freja Hemmingsen Sørup 
Ghousia Javid 
Iben Lund Thonesen 
Jane Skov 
Jonas Fløche Vestergaard 
Jonas Sindal Blohm 
Mitra Salout 
Morten Krydsfeldt 
Nikolai Laursen 
Rikke de Thurah Rishøj 
Safiye Özer 
Ulla Kirkegaard Madsen 
 
Referent: 
Iben Lund Thonesen 
 

Dagsorden for mødet: 
 

Punkt 1 – Generelt 

1. Meddelelser fra formanden 
2. Meddelelser fra sekretariatet 

 

Punkt 2 – Individuelle tilskudsansøgninger 

Punkt 3 – Eventuelt  

 

Meddelelser og beslutninger truffet på mødet: 
 

Ad 1 – Generelt 
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1. Meddelelser fra formanden 

Palle Mark Christensen har deltaget i møde i Netværket for Lægemiddel- og Medicoområdet 
under Lægeforeningen den 4. marts 2025. Netværket erstatter det tidligere Lægemiddel- og 
Medicoudvalg. Formålet med netværket er at understøtte Lægeforeningens bestyrelse i ak-
tuelle sager inden for de specifikke områder inden for lægemiddel- og medicoområdet. 
 

2. Meddelelser fra sekretariatet 
Sekretariatet informerede om, at Novo Nordisk har trukket sin ansøgning om generelt klau-
suleret tilskud til Wegovy til patienter med etableret kardiovaskulær sygdom og hjertesvigt 
tilbage efter at have modtaget nævnets indstilling. 
 
Sekretariatet orienterede også om, at Lægemiddelstyrelsens Sektion for Tilskud og Tilgæn-
gelighed er i gang med at etablere et samarbejde i flere spor med Medicinrådet som følge af, 
at opgaven med at vejlede almen praksis er overgået til Medicinrådet. Der er pt planlagt et 
møde mellem forpersonerne for Medicinrådet og Medicintilskudsnævnet om en lille måned. 

 

Ad 2 – Individuelle tilskudsansøgninger 

Nævnet behandlede i alt 41 ansøgninger, som Lægemiddelstyrelsen havde forelagt for nævnet. Næv-
net anbefalede i 11 af ansøgningerne, at Lægemiddelstyrelsen laver en bevilling, i 26 af ansøgnin-
gerne, at der gives afslag og i 4 af ansøgningerne, at der indhentes yderligere oplysninger. 
 
 

Ad 3 – Eventuelt 

Der var intet under dette punkt. 
 
 
 
 
 

På nævnets vegne 
 

Palle Mark Christensen 
Formand 

 
 
 
 


